5月30日、6月6日及6月13日戶外彌撒登記通告

親愛的堂區教友們:

溫哥華天主教聖方濟堂將於5月30日、6月6日及6月13日舉行戶外彌撒。詳情如下:

- 5月30日戶外彌撒,網上及電話登記從5月24日 (星期一) 早上10時開始,截止日期:5月26日 (星期三)下午3時。
- 6月6日戶外彌撒,網上及電話登記從5月31日(星期一)早上10時開始,截止日期:6月2日(星期三)下午3時。
- 6月13日戶外彌撒,網上及電話登記從6月7日(星期一)早上10時開始,截止日期:6月9日(星期三)下午3時。
- 登記將不會採用先到先得方式, 只要在截止限期前登記, 可有機會參與戶外主日彌撒。
- 所有參與本堂公開彌撒者,必須為聖方濟堂區<u>已登記的教友</u>,每位登記教友最多可以同時登記4位同住的家庭成員。可以用以下方式登記:
 - 電話登記: 請在5月24日早上10時至下午3時致電堂區辦事處:604-254-2727 撥內線102
 - o 網上登記 (5月24日 (星期一) 早上10 時開始):網上登記連結
- 請在登記時提供以下資料:彌撒時間、教友姓名、手機號碼、電郵、信封號碼。
- 户外主日彌撒的時間如下:
 - 上午9:00 粤語彌撒
 - o 上午 11:30 英語彌撒 (只有小量座位,因為預留給初領聖體兒童及家人)
 - 下午1:00 粤語彌撒
 - o 下午3:00 國語彌撒
- 登記後,我們將在2021年5月28日、6月4日及6月11日(星期五)致電/發短信確認每位獲接受參與 彌撒的教友。假若你沒有收到確認電話或手機短訊關於你參與彌撒的日期及時間,表示名額已滿,很抱歉 到時侯我們將不能讓你參與彌撒,因為我們需要遵照有關條例,以確保堂區所有人的健康安全。
- 參與戶外彌撒人數,最多50人,另加2位服務人員。確認已獲參與彌撒的教友,必須在彌撒開始前20分鐘抵達。我們不能確保遲到的人可以參與彌撒。
- 溫馨提示: 5月30日、6月6日及6月13日,將暫不會在上層停車場送聖體。往常的主日直播彌撒將會繼續、時間如下:
 - o 5:30 pm 國語 (薄暮彌撒)
 - o 9:30 am 廣東話
 - o 11:15 am 英語

請瀏覽堂區 YouTube 頻道連結:

祝願大家主祐平安. 身心康泰

走的路_

耀漢小兄弟會李志雄神父 天主教聖方濟堂主任司鐸 2021年5月14日

May 30, Jun 06 & Jun 13 Sunday Outdoor Mass Registration Announcement

Dear Parishioners,

St. Francis Xavier Parish will celebrate OUTDOOR Masses on Sunday, May 30, Jun 06 & Jun 13:

- May 30 Sunday Mass Online & Phone Registrations begin on May 24 (Monday) at 10am. Registration deadline: May 26 (Wednesday) at 3pm.
- June 06 Sunday Mass Online & Phone Registrations begin on May 31 (Monday) at 10am. Registration deadline: June 02 (Wednesday) at 3pm.
- June 13 Sunday Mass Online & Phone Registrations begin on June 07 (Monday) at 10am. Registration deadline: June 09 (Wednesday) at 3pm.
- Registration will not be on a first-come, first-served basis. Once you have registered before the deadline, you will have the opportunity to participate.
- Only <u>registered parishioners</u> of St. Francis Xavier Parish will be accepted. Each registered parishioner can register for no more than 4 persons from the same household. You can register in the following ways:
 - o Phone Registration: contact parish office from May 24 10am to 3pm: 604-254-2727 extension 102.
 - o Online Registration: from May 24 at 10am Online Registration Link
- Upon registration, please provide contact information of yourself and all family members you are registering: Mass Time, Applicant and participant's name, Cell Phone number, Email Address & Envelope Number.
- The schedule for the Outdoor Sunday Masses is as follows:
 - o 9:00 am Cantonese Mass
 - o 11:30 am English Mass (limited seats as priority is given to First Holy Communion students and families)
 - o 1:00 pm Cantonese Mass
 - o 3:00 pm Mandarin Mass
- After receiving your registration, we will call / text each applicant by Friday, May 28, Jun 04 & Jun 11 respectively, for Mass attendance confirmation. If you do not receive such confirmation call/message, it means there is no seats available for your attendance. Accordingly, we regret that we will be unable to allow you entrance for Mass attendance, as we must follow strict protocols to ensure everyone's safety.
- Outdoor Masses will be limited to no more than 50 people, plus 2 extra persons to make sure rules are followed. All parishioners with confirmation to attend Mass must arrive 20 minutes before Mass starts. No guarantee entry for latecomers.
- Kindly be reminded that Holy Communion will not be distributed in the Upper Parking on May 30, June 06 & June 13. Sunday Live stream Masses will continue as follows:
 - o 5:30 pm Mandarin (Saturday anticipated)
 - o 9:30 am Cantonese
 - o 11:15 am English

SFX YouTube Channel Link

God Bless,

Father Joseph Ly, CSJB

Pastor of St. Francis Xavier Parish

May 14, 2021